
Deze internetconsultatie is al een stap te ver. Eerst moet de vraag komen of wij, Nederlandse burgers, 
wel 5G willen in onze leefomgeving. Het merendeel van de bevolking heeft inmiddels aangegeven 
NIET nog meer straling zijn omgeving te willen.
De overheid is er om de wensen van de bevolking uit te voeren.
En de overheid is er om de bevolking te beschermen. Er zijn al vele bewijzen dat 2G/3G4/G schadelijk 
zijn voor de gezondheid. De effecten van 5G op de gezondheid zijn nog niet eens onderzocht en dat 
gaat ook niet gebeuren. Hoe kan de overheid dan verantwoorden dat 5G op grote schaal wordt 
uitgerold? Dit zal met vrij grote zekerheid voor nóg meer gezondheidsschade door straling leiden.
De uitrol van 5G moet per direkt gestopt worden; eerst moet er gedegen onderzoek komen naar de 
effecten op de gezondheid van mensen en dieren, en de natuur. Pas als 5G volledig veilig bevonden is, 
én de bevolking aangeeft het te willen, mag de uitrol plaatsvinden.


